
ALGEMENE LEDENVERGADERING
Donderdag 25 april 2024





 

op donderdag 25 april 2024, 14:00 uur 

in De Ontmoeting,  Tulpstraat 2-4, 5241 XV Rosmalen.

De agenda is als volgt:

1. Opening

• Vaststelling van de agenda; mededelingen

2. Verslag van de Algemene Ledenvergadering op 9 november 2023

3. Jaarverslag 2023

3.1 Bestuursverslag: verslag inclusief bijlagen

3.2 Jaarrekening: balans, exploitatierekening, toelichtingen;      
      bestemming van het resultaat

3.3 Decharge van het bestuur

4. Benoeming kascontrolecommissie voor 2024: voorstel volgt

5. Verkiezing van bestuursleden 

• Aftredend is Tonny van Raaij – van Woensel;  
zij stelt zich niet herkiesbaar

• Verkiezing: voorstel ter vergadering

6. Overige voorstellen van het bestuur.

7. Rondvraag

 

AGENDA ALGEMENE LEDENVERGADERING



Verslag van de algemene ledenvergadering van Seniorenvereniging HEVO Rosmalen 
op donderdag 9 november 2023 om 14.00 uur in De Ontmoeting

Aanwezig van het bestuur: Frank van Beers (voorzitter), Piet van der Velden (secretaris), Ton van de 
Liefvoort (penningmeester) en de bestuursleden Hans van de Griendt, Tonny van Raaij en Jos van Raak.

Aanwezige leden: circa 50

Bericht van verhindering is ontvangen van: Mecheline Heijmans, Tiny Heijmans, Ad Hoos, Johan Schweig, 
G.A.M. van der Rijt-Hovers, A. Pijnenburg en Marian van Gerven.

Notulist: Carel van den Heuvel.

1. Opening door de voorzitter
Frank van Beers opent de algemene ledenvergadering. Hij memoreert dat dit zijn eerste algemene 
ledenvergadering is. Voorts deelt hij mee dat Paul Scholten ervoor gekozen heeft te stoppen met het 
notuleren van de bestuursvergaderingen en de algemene ledenvergaderingen. Aan het einde van deze 
bijeenkomst komt hij daarop terug. Vervolgens meldt hij Carel van den Heuvel het notuleren van Paul 
heeft overgenomen.

2. Vaststelling van het verslag van de algemene ledenvergadering van 13 april 2023
Huub van Santvoort merkt op dat de gevelplaten er heel slecht uitzien en vraagt wanneer daar iets aan 
gedaan wordt. De voorzitter antwoordt dat hij daar recent met de directeur van JOOSt over gesproken 
heeft. Zij heeft aangegeven dat de nieuwe platen besteld zijn en zo spoedig mogelijk zullen worden 
aangebracht.
Hans van der Bruggen maakt bezwaar tegen de passage op bladzijde 3 van het verslag waarin wordt 
gesteld dat een aantal zaken boekhoudkundig niet goed verwerkt zouden zijn. Hij twijfelt niet aan de 
boekhouding maar maakte bezwaar tegen het onttrekken van € 5.000  aan het fonds herinrichting ten 
behoeve van het participatiefonds en stelt nogmaals voor die beslissing terug te draaien. De voorzitter 
geeft daarop aan dat dat niet meer kan omdat de jaarrekening 2023 door de algemene ledenvergadering 
is vastgesteld.
Voorts merkt Hans van der Bruggen op dat hij denkt dat zijn bezwaar tegen de contributie-verhoging van 
destijds invloed heeft gehad op de huidige contributievaststelling nu die gelijk blijft.

3. Vaststelling van de begroting voor 2024
De penningmeester licht uitgebreid toe hoe hij tot de voorliggende cijfers gekomen is. Hij geeft aan dat 
hij daarbij rekening gehouden heeft met de realisatiecijfers van de eerste drie kwartalen van 2023 en 
de prognose voor het vierde kwartaal. Omdat de vereniging geen winstoogmerk heeft, is het resultaat 
begroot op nul. De belangrijkste verschillen met voorheen worden veroorzaakt door de kosten voor 
de gehuurde ruimten in Alexanderven en door de stijging van het ledenaantal. Verder hebben de 
zonnepanelen uiteraard invloed op de energiekosten. De schoonmaakkosten zijn, ondanks een wisseling 
van schoonmaakbedrijf, flink gestegen. Ook de bankkosten zijn hoog. Daarover gaat de penningmeester 
binnenkort in gesprek met de Rabobank. En tenslotte is het budget van de Evenementencommissie hoger 
als gevolg van hun ambities voor 2024.
Hans van der Bruggen complimenteert de penningmeester met de keurig verzorgde begroting. Hij zou 
echter graag zien dat hij een kolom zou toevoegen waarin hij de realisatiecijfers uit de vorige afgesloten 
periode toevoegt. De penningmeester geeft echter de voorkeur aan een beknopte overzichtelijke 
opstelling. Vervolgens constateert Hans van der Bruggen dat de voorzieningen versleuteld zitten in 
meerdere posten. Hij zou het duidelijker vinden als die bij elkaar opgeteld en op één plaats weergegeven 
zouden worden.
Tenslotte vraagt Hans van der Bruggen of er een investeringsbegroting is voor 2024. Daarvoor verwijst de 
penningmeester naar de eerder getoonde spreadsheet met de kanttekening dat geplande vervangingen 
alleen gedaan worden als dat echt nodig is. De investeringsbegroting voorziet overigens in ruime mate 
in de te verwachten behoefte.
Op een andere vraag legt de penningmeester uit dat de gemeentesubsidie niet geoormerkt is, wat 
inhoudt dat die niet voor een bepaald deel van HEVO hoeft te worden ingezet.
Tenslotte legt hij uit dat clubs die niet in De Ontmoeting bijeenkomen een tegemoetkoming krijgen in de 
kosten voor de externe locatie.
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De voorzitter geeft nog aan dat er na ampele overweging voor gekozen is om de contributie niet te 
verhogen maar dat dat geen garantie is voor de toekomst. De prijzen stijgen en de activiteiten van HEVO 
nemen toe. Voor 2024 acht het bestuur de huidige contributie echter nog verantwoord.
Vervolgens wordt de begroting met algemene stemmen en met applaus voor de penningmeester 
vastgesteld.

4. Verkiezing bestuurslid
Zoals bekend heeft Piet van der Velden besloten zijn werkzaamheden als secretaris te beëindigen. Het 
bestuur vindt dat jammer maar realiseert zich dat gezondheid en privéleven voorgaan. Piet blijft overigens 
wel actief als vrijwilliger.
Het bestuur is verheugd dat het vandaag een nieuw bestuurslid kan voordragen. Na benoeming tot 
bestuurslid door de algemene ledenvergadering zal deze kandidaat door het bestuur gevraagd worden 
de secretariaatsrol van Piet van der Velden over te nemen. De voorzitter draagt daartoe Wim van Kessel 
voor. Wim heeft vanuit zijn werkzame leven veel ervaring in secretariële en bestuurlijke functies en is 
bekend met HEVO vanwege zijn eerdere vrijwilligersactiviteiten.
De vergadering stemt met applaus unaniem in met de benoeming. Wim bedankt de vergadering voor 
het in hem gestelde vertrouwen. Hij realiseert zich dat hij een flinke klus op zich neemt in een breed 
geschakeerde vereniging maar ziet ernaar uit om te starten.

5. Rondvraag
Piet Kerssens vraagt aandacht voor het uitnodigen van vrijwilligers voor het vrijwilligersfeest. Hij heeft 
namelijk signalen dat dat dit jaar niet helemaal goed gegaan is. De voorzitter antwoordt dat die signalen 
het bestuur ook bereikt hebben dat er al actie ingezet is om herhaling te voorkomen.
Een lid heeft moeite met het hanteren van de zoekfunctie (via Google) in de website. 
Dat probleem zal individueel met haar besproken worden.

6. Afscheid van Paul Scholten als notulist
De voorzitter staat vervolgens stil bij het afscheid van Paul Scholten als notulist van de bestuursvergaderingen 
en de algemene ledenvergaderingen. Hij wijst erop dat er zowel in het AB alsook inde ALV-en weinig 
opmerkingen gemaakt zijn over de tekst van de verslagen. Zulke verslagen vragen echter wel wat 
van de notulist. Het is geconcentreerd werk. Je kunt tijdens de bijeenkomsten niet even wegdromen. 
Bovendien moet je inzicht hebben in wat er wel en niet belangrijk is en op basis daarvan de juiste 
keuzen maken voor het verslag. Dat heeft Paul altijd goed gedaan. Daarnaast was Paul ook de voorzitter 
van de commissie ouderenadviseurs/belastinginvullers. In die rol toonde hij grote deskundigheid en 
betrokkenheid. Hij wordt door onze leden ervaren als een prettig aanspreekpunt en een toegankelijke 
vraagbaak. Hij weet ook goed aan te geven wat wel en niet gedaan moet worden. In die zin is hij ook een 
normbepaler. Integriteit en loyaliteit kenmerken hem. Paul stopt nu als notulist maar blijft wel actief als 
ouderenadviseur/belastinginvuller.
Op grond van zijn belangrijke bijdrage aan het succes van HEVO wordt Paul benoemd tot Lid van 
Verdienste. De voorzitter reikt hem de daarbij behorende oorkonde uit en Geeske, zijn vrouw, een mooi 
boeket bloemen. De aanwezige leden belonen Paul en Geeske met een welgemeend applaus.

7. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering en nodigt de aanwezigen uit voor een drankje in de bar.
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BESTUURSVERSLAG 2023

Seniorenvereniging HEVO Rosmalen is opgericht op 3 december 1952. De vereniging heeft 
tot doel, zo staat in de statuten sinds 2019, de belangen van senioren in Rosmalen en van 
de leden in het bijzonder te behartigen, in de meest ruime zin van het woord. Daarbij wordt 
benadrukt dat het bevorderen van participatie van senioren in de samenleving eveneens het 
doel is van HEVO. Naast participatie is onderlinge betrokkenheid als kerndoel geformuleerd. 
De middelen die HEVO hiervoor aanwendt zijn
• Een breed aanbod aan activiteiten ter ontspanning, educatie en vrijetijdsbesteding
• Individuele ondersteuning van senioren op het terrein van wonen, welzijn en zorg; 

samenwerking met organisaties en instellingen op deze terreinen.
• Belangenbehartiging, individueel en collectief, van senioren bij overheden en 

maatschappelijke organisaties in de gemeente ‘’s-Hertogenbosch.
In dit jaarverslag legt het bestuur hierover verantwoording af aan de Algemene Ledenvergadering.

Het jaar 2023 begon als de dag nadat je je kroonverjaardag – in deze metafoor je 70ste - hebt gevierd: 
de feestelijkheden zijn voorbij en je keert terug naar de gewone zaken van het leven. Tegelijk heeft de 
jubilaris zo in de belangstelling gestaan – en dan houdt de metafoor op – dat heel veel mensen hebben 
gedacht dat ze zich bij deze kerngezonde seniorenclub willen aansluiten. In 2023 groeide het ledenaantal 
per saldo met 263 personen tot net boven de 3.000 leden.

Teruggekeerd naar de gewone zaken van het HEVO-leven zijn de belangrijkste feiten het in gebruik 
nemen van de ruimtes in Alexanderven, het daar voorbereiden van het huiskamerproject, de nieuwe 
dansactiviteit ‘dans je vrij’, het tot stand brengen van de HEVO-klussendienst en de nieuwe activiteit 
HEVO Klassiek. Met deze nieuwe accommodatie in Alexanderven is het probleem van het toewijzen van 
ruimtes nog niet opgelost. Door het groeiende aantal actieve leden blijft de druk op ‘zalenplanning’ nog 
steeds bestaan. Waar hiervoor in 2023 verbeteringen konden worden aangebracht, zal dit in 2024 nog 
steeds aandacht vereisen.

Hiermee heeft het bestuur uitdrukking gegeven aan zijn beleid om deelneming en betrokkenheid 
concreet gestalte te geven. HEVO richt zich primair op participatie van haar leden in de samenleving en 
onderlinge verbondenheid van de leden door een breed scala van activiteiten. In dit jaarverslag vindt u 
hierover een verantwoording, met details in de bijlagen. 

Het bestuur steunt hiervoor op een groot aantal vrijwilligers: ongeveer 10% van de leden zet zich als 
vrijwilliger in voor veel andere leden. Deze vrijwilligers tref je aan al gastheer/vrouw – het gastenteam – 
in De Ontmoeting, als bestuurders van het grote aantal clubs, als redacteuren in het communicatieteam 
of als bezorgers van HEVO-magazine; deze opsomming is onvolledig! Omdat vrijwilligerswerk ook werk 
is, is het bestuur verantwoordelijk voor het creëren van een veilige werkomgeving. Daarin kan iedereen 
met plezier actief zijn, vrijwilligers in alle categorieën en leden die met de inspanningen en gastvrijheid 
van de vrijwilligers hun voordeel doen.
 
Ledenaantallen
Gedurende het jaar meldden zich 447 nieuwe leden aan (306 in 2022), en werden 184 lidmaatschappen 
opgezegd (113 in 2022), waarvan 83 door overlijden. Per saldo steeg het aantal leden met 263 (119 in 
2022). Zie verder onderstaande tabel.

     31 december 2023  31 december 2022
Totaal aantal leden     3.009    2.746
Nieuwe leden in verslagjaar    447     306
Opzeggingen      184     113
 waarvan overleden     83      76
Leeftijdsopbouw (op 30-12)  

• jonger dan 60 jaar    63      50
• tussen 60 en 75   1.211    977
• 75 of ouder   1.803    1.793

Gemiddelde leeftijd  
• vrouwen      75      76
• mannen      77      76
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Financiën
In het verslagjaar is door de Belastingdienst een risicoanalyse uitgevoerd met betrekking tot de 
loonheffing, omzetbelasting en vennootschapsbelasting. In het verslag werd vastgesteld dat HEVO nog 
aan de veilige kant zit. De grenzen hierbij zijn duidelijk aangegeven, waardoor het beleid hier goed op 
kan worden afgestemd. De administratieve systemen die HEVO hanteert ondersteunen dit. 
Meer informatie over de financiën van HEVO leest u in de jaarrekening, verderop in dit jaarverslag.

Activiteiten
Een volledig en actueel overzicht van alle activiteiten vindt u op de HEVO-website www.hevorosmalen.
nl. Eind 2023 is een brochure met alle activiteiten samengesteld, gericht op het jaar 2024, met daarin 
ook het overzicht van geplande reizen en dagtochten. Dit boekwerkje is een handzaam naslagwerk voor 
zowel de leden van HEVO als voor geïnteresseerde aspirant-leden. Ook is hierin opgenomen binnen welk 
organisatorisch kader HEVO functioneert, met de aanduidingen clubs, commissies en bestuur. 
Zoals hiervoor al is vermeld zijn in 2023 enkele nieuwe activiteiten van start gegaan: HEVO Klassiek 
(concerten door jonge professionele musici op donderdagmiddagen), “dans je vrij” bewegingsactiviteiten 
op twee dagdelen in de week. Enkele bestaande activiteiten zijn uitgebreid, o.a. rikken en jokeren. 
Van twee nieuwe activiteiten zijn de voorbereidingen in 2023 (nagenoeg) afgerond, waardoor die in 2024 
van start konden gaan: de klussendienst en het huiskamerproject. 
Een uitgebreider verslag over activiteiten, evenementen, communicatie, ledenvoordeel, etc. leest u in de 
bijlage.

Ondersteuning van leden
Deze activiteit van HEVO wordt door veel leden als buitengewoon belangrijk ervaren. Wellicht omdat 
zij hierdoor op hun kwetsbare momenten de steun ervaren die zij nodig hebben. De leden van de 
Commissie Omzien rekenen het tot hun doel zorg te dragen voor en het ondersteunen van HEVO-leden 
in een periode van kwetsbaarheid, zodat zij zo lang mogelijk blijven deelnemen aan de samenleving en 
HEVO-activiteiten. De commissie richt zich ook op bevordering van sociale contacten onderling. De taken 
zijn verdeeld over een bezoekgroep en een werkgroep rouwbegeleiding. 

Verder zijn er door deze commissie activiteiten georganiseerd om kwetsbare mensen uit huis te halen 
zoals de wekelijkse koffieochtend in de volkstuinen in de maanden juli en augustus (9 bijeenkomsten), 
deelname aan de jubileumvoorstelling Bossche Opera (ongeveer 85 deelnemers), toer door de Wijk 
(ongeveer 24 deelnemers), kerstdiner (16 personen) en twee eindejaar-bijeenkomsten (ieder ongeveer 
80 deelnemers).  

Voor individuele ondersteuning kent HEVO ook een vertrouwenspersoon. In het verslagjaar jaar heeft 
niemand van de mogelijkheid gebruik gemaakt om hem in te schakelen. Daarom is afgesproken nog 
eens goed te kijken naar het document met het aanbod, de duidelijkheid daarvan en de vindbaarheid. 
Het bestuur gaat samen met de vertrouwenspersoon en de medewerkers van ‘Communicatie’ aandacht 
schenken aan de mogelijkheid om de vertrouwenspersoon in te schakelen en hoe dit onder de aandacht 
te brengen van de leden. Meer specifiek betreft dit aandacht voor een veilige werkomgeving voor leden 
en vrijwilligers.

Een minder in de openbaarheid tredende taak van HEVO bij individuele ledenondersteuning gaat over 
ouderenadvisering en belastinginvullen. De commissie ouderenadviseurs binnen HEVO bestaat uit een 
groep van ongeveer 15 vrijwilligers. Zij spannen zich in om senioren te ondersteunen wanneer ze betrokken 
raken bij soms onbegrijpelijke administratieve regels van de overheid. Met name de belastingbetaling en 
toeslagen kunnen soms een lastig onderdeel zijn van het bestaan. Ook de belastingaangifte na overlijden 
van een partner kan voor veel hoofdbrekens zorgen.

In 2023 hebben we 275 keer ouderen - over het algemeen leden van de HEVO -  gratis geholpen. Vaak 
beperkt de hulp zich niet tot belastingaangifte of het regelen van toeslagen. Er moet door de oudere 
vaak nog het een en ander worden gedaan waarbij hulp nodig is. De ouderenadviseurs laten je er dan 
niet alleen voor staan en bieden of zoeken de vereiste hulp. Samen met de commissie Omzien willen de 
ouderenadviseurs het leven van ouderen een beetje aangenamer en zorgelozer maken. 

De redactie van HEVO Magazine biedt telkens ruimte om in het magazine de vraagstukken te bespreken 
waar de ouderenadviseurs en belastinginvullers in hun praktijk mee worden geconfronteerd.
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SeniorWeb Rosmalen
De samenwerking van HEVO met SeniorWeb Rosmalen was al in het vorige verslagjaar (2022) beklonken. 
De verdere uitwerking ervan is in 2023 tot volle tevredenheid van beide partijen voortgezet. SeniorWeb 
geeft een tiental keren per jaar een presentatie op vrijdagmiddagen over actuele thema’s van de digitale 
wereld. Digitaal vaardig blijven of worden is waar SeniorWeb graag bij wil ondersteunen.  Belangrijke 
onderwerpen zijn daarbij het veilig gebruik van computer, smartphone en tablets. SeniorWeb volgt voor 
u daarbij de ontwikkelingen op de voet. Twee ochtenden per week houdt SeniorWeb spreekuur in de 
bestuurskamer van De Ontmoeting voor individuele hulp bij computer-, tablet- en smartphone-gebruik. 
Tenslotte onderhoudt SeniorWeb de ICT-systemen in De Ontmoeting waar HEVO en haar clubs gebruik 
van maken.

Duurzaamheid
Een concrete fysieke bijdrage aan duurzaamheid heeft het bestuur geleverd door de installatie van 
56 zonnepanelen op het dak van De Ontmoeting. Over verdere initiatieven in en rond het gebouw 
moeten nog plannen worden ontwikkeld en uitgevoerd. Het bestuur ontvangt graag suggesties vanuit de 
Algemene Ledenvergadering en legt daarover verantwoording af.

Vanuit de commissie Zingeving is een projectgroep ingesteld voor ‘Toekomst en Duurzaamheid’. Dit 
heeft geleid tot een startbijeenkomst op 26 januari 2024 ten behoeve van workshops met praktische 
uitwerkingen van vijf verschillende thema’s. HEVO Magazine heeft hier uitgebreid aandacht aan besteed.

Bestuur
In 2023 waren er enkele mutaties in het bestuur. In de voorjaarsvergadering nam Carel van den Heuvel 
afscheid als voorzitter en werd opgevolgd door Frank van Beers. In de najaarsvergadering werd Wim van 
Kessel benoemd tot bestuurslid. Hij volgde Piet van der Velden op in de functie van secretaris. Notulist 
Paul Scholten nam in de najaarsvergadering afscheid en werd opgevolgd door Carel van den Heuvel.

Eind 2023 was de bestuurssamenstelling als volgt:
• F.H.J.M. van Beers, voorzitter
• W.J. van Kessel, secretaris
• A.L.M. van de Liefvoort, penningmeester
• J.J.C. van Raak, bestuurslid
• M.A.M. Heijmans– Verputten, bestuurslid
• J.A.Th.M van de Griendt, bestuurslid
• A.L.M. van Raaij- van Woensel, bestuurslid

Vooruitzichten
Het bestuur gaat er van uit dat het ledenaantal in 2024 nog verder zal toenemen. Het zal hier voornamelijk 
gaan om nieuwe leden die willen gaan deelnemen aan een activiteit van een HEVO-club. Of omdat 
men geïnteresseerd is in het lezingenaanbod, een leeskring, gespreksgroep, een dagtocht, excursie 
of reis. Ook spreekt het praktische ledenvoordeel mensen aan om lid te worden. Dit stelt het bestuur 
voortdurend voor de uitdaging om voldoende capaciteit beschikbaar te stellen voor alle activiteiten, et 
cetera. Capaciteit in de vorm van ruimtes, docenten, en leidinggevende vrijwilligers. Wachtlijsten zijn het 
signaal dat deze capaciteit onvoldoende beschikbaar is; het bestuur en de commissies dienen dan uit te 
zien naar oplossingen en maatregelen te nemen. Dat kan ook betekenen dat een beroep wordt gedaan 
op flexibiliteit bij de leden om soms een beetje in te schikken om mogelijkheden te bieden aan andere 
leden.

Waar druk op de capaciteit kan leiden tot stressvolle situaties op de werkvloer, moet het bestuur hierin ook 
preventief en proactief te werk gaan. Het bestuur heeft dan ook voorzien om in nauwe samenwerking met 
de vertrouwenspersoon hiervoor initiatieven te ontwikkelen en uit te voeren. Een veilige werkomgeving 
voor alle leden en vrijwilligers heeft hoge prioriteit.

Het van start gaan van het huiskamerproject is vanuit de optiek van het bestuur een belangrijk vooruitzicht 
voor 2024. In dit project wordt samengewerkt met Farent. Het richt zich op mensen die niet meer 
gemakkelijk meedoen in een HEVO-club, maar wel graag samen met een groepje ‘dingen willen doen’ 
en daar naar uitkijken. Deelnemers willen vanuit hun eigen achtergrond en eigen verhalen zelf inbreng 
hebben in het programma, willen actief zijn maar ook af en toe rust hebben. Ze komen de deur uit en 
houden u mobiliteit in stand. 
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De gastvrouwen/heren van de huiskamer zijn vrijwilligers van HEVO. Farent zal met name ondersteunen 
in professionele zaken als scholing, advisering en begeleiding van de vrijwilligers. In de afronding van alle 
voorbereidingen is een goede afstemming met huisbaas JOOSt en met de bewoners van Alexanderven 
geboden; het HEVO-bestuur wil hier van harte aan bijdragen.

Het bestuursverslag 2023 is door alle bestuursleden ondertekend. 
Aan de Algemene Ledenvergadering wordt voorgesteld het bestuur te dechargeren. 
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Bijlagen:

1. ACTIVITEITENCOMMISSIE
In het verslagjaar heeft de commissie afscheid genomen van twee commissie leden. Beiden hebben 
meer dan 10 jaar deel uitgemaakt van de commissie en hebben zich in bijzonder ingezet voor dans- en 
creatieve clubs. De commissie is hen veel dank verschuldigd voor hun actieve en initiërende inbreng.

Ook in dit verslagjaar zijn door de commissie nieuwe initiatieven ontwikkeld. Nadat rikken succesvol van 
de grond is gekomen, werd al snel daarna ook een jokerclub opgericht. Het dansaanbod is uitgebreid met 
een club voor vrije dans. Helaas is het niet mogelijk gebleken het stijldansen een vervolg te geven. Wel is 
het aantal deelnemers aan de clubs soms sterk toegenomen in samenhang met de sterke groei van het 
aantal leden. Exemplarisch is bv. pilates. Aanvankelijk begonnen met 3 groepen staat de teller eind 2023 
al op 9 groepen. In totaal zijn er bijna 50 clubs en nemen wekelijks ruim 900 leden actief deel.

Veel tijd is in 2023 door de commissie besteed aan een herindeling van het zalengebruik met de komst van 
een nieuwe volledig voor het dansen ingerichte zaal in het complex Alexanderven. Door deze verplaatsing 
van clubs is in De Ontmoeting ruimte gecreëerd voor nieuwe initiatieven. Wel hebben commissie en 
bestuur moeten vaststellen dat de flexibiliteit van clubs om clubtijden aan te passen vaak een moeizaam 
traject is.

Omdat de commissie werd geconfronteerd met een aantal technische gebreken na oplevering, is met 
name door het verantwoordelijk commissielid voor het dansen en de commissie-voorzitter veel tijd en 
energie gegeven aan het optimaliseren van de nieuwe ruimte, dit in nauwe samenwerking met de mannen 
van de technische dienst van HEVO. Op het eind van het verslagjaar zijn nog steeds niet alle problemen 
opgelost.

2. EVENEMENTENCOMMISSIE
De Evenementencommissie werkt, ook in 2023, in toenemende mate nauw samen met andere commissies, 
in bijzonder de commissie Cultuur. Die samenwerking is enige jaren geleden op gang gekomen rond de 
programmering van de zondagmiddagen. Een voor veel senioren moeilijk moment in de week. Op de 2e 
en 4e zondag van de maand organiseren beide commissies een middag met herkenbare live muziek uit 
de jaren ‘60/’70 en meer cultureel getinte optredens; zie ook het verslag van de commissie Cultuur. Uit 
telkenmale een volle Ontmoeting blijkt dit initiatief een waardevolle bijdrage te zijn in het omvangrijke 
HEVO-aanbod.

In het najaar zijn beide commissies gestart met een nieuw initiatief, namelijk HEVO Klassiek op de 3e 
donderdagmiddag van de maand. Deze eerste reeks van proefconcerten is een groot succes geworden, 
zowel qua aantal aanwezigen als de kwaliteit van de optredende musici. Dit succes is aanleiding geweest 
om dit onderdeel vast in de programmering op te nemen met 9 concerten in 2024.

Met de commissie Zingeving werkt de Evenementencommissie samen bij de jaarlijkse Kerstviering met 
een oecumenische dienst in de Lambertuskerk en een aansluitende kerstlunch in de Kentering. Deze 
samenwerking vond ook plaats bij een mede met de kerken georganiseerde viering en lunch in maart 
2023 onder de titel ‘Op zoek naar verbinding’.

Nieuw is de samenwerking met de commissie Omzien om tussen Kerstmis en Nieuwjaar een tweetal 
middagen te organiseren. Voor het eerst uitgetest in 2022 met één middag. In het verslagjaar is op 27 
december een muziekbingo en op 29 december een liederentafel in samenwerking met De Zangtoffel 
met groot succes georganiseerd.

Naast al deze evenementen heeft de commissie zelf nog het jaarlijkse HEVO-seniorencarnaval in de 
Ontmoeting (17 februari) georganiseerd. Op een muziekmiddag in de Kentering (22 oktober), met 
medewerking van de APM Big Band en het Koor PUUR, heeft een volle Kentering genoten van een mooie 
middag.  

Tot slot heeft de commissie op 12 oktober opnieuw, en met succes, een rijvaardigheid-dag uitgevoerd. 
Hierbij worden deelnemers wegwijs gemaakt in verkeersregels en verkeer belemmerende regels. Onder 
leiding van een ervaren rijinstructeur gaan de deelnemers in hun eigen auto 45 minuten rijden en krijgen 
daarna advies over hun rijgedrag.
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3. CULTUUR
De commissie Cultuur organiseert lezingen, leeskringen, excursies en cursussen. Zij vertoont in 
samenwerking met PERRON-3 daar films. Zij zorgt voor exposities in De Ontmoeting en zorgt samen 
met de Activiteitencommissie voor de zondagmiddaginloop. Tevens is een lid van commissie Cultuur 
aangeschoven bij commissie Reizen om museumbezoek buiten de regio te bevorderen.

Zie onderstaande tabel

Lezingen/optredens (o)        Aantal
       deelnemers
Chris School: Vermeer    45    
Mieke Kerkhof (o)    100   
Jo van Soest: stamboomonderzoek   25    
Wim Daniels (o)    150   
Ivo v.d. Wijdeven: Europa    50   
Thom Timmerhuis: slaapproblemen   35   
Rob va Eck: Wereldvrouwen    40   
Marc Dierikx: Antonie Fokker   10  
Carla van Bree: impressionisten   40  
Jos Swanenberg (o)     70  
Rob van Eck: Werelderfgoed in Nederland  55 
John Lommen: Phillippe Halsman   25   
Barbara Mensink: Brueghel reünie    60 
Miel Wijnen: Bossche School    80  

4. LEDENVOORDEEL
In de loop van 2023 heeft HEVO een commissie in het leven geroepen die de activiteiten met betrekking 
tot ledenvoordeel coördineert. De commissie heeft zich vooral geconcentreerd op de kortingen die HEVO-
leden krijgen in winkels in Rosmalen. Ze is die werkzaamheden gestart met een brainstormbijeenkomst 
met een aantal leden en een bescheiden enquête. Uit de enquête is gebleken dat de leden in het 
algemeen goed op de hoogte zijn van de kortingsmogelijkheden en dat de helft tot een derde van de 
leden daar ook gebruik van maakt. Op basis van de uitkomsten uit het onderzoekje heeft de commissie 
het huidige aanbod gescreend en lijnen uitgezet om dat te versterken. Gestreefd wordt naar een betere 
win-win-situatie voor de leden en de ondernemers. Om dat te bereiken zal HEVO, na overleg met het 
citymanagement, in onze media (nieuwsbrief, website en magazine) meer aandacht besteden aan de 
regeling en vooral aan de ondernemers die daaraan deelnemen. Er is ook een sticker ontwikkeld die 
in de loop van 2024 bij de deelnemende winkels aangebracht zal worden. Uiteindelijk zal het nieuwe 
winkelbestand op onze website en in een nieuw boekje opgenomen worden.

Een ander voor onze leden belangrijk ledenvoordeel is de mogelijkheid om bij HEVO medisch gekeurd 
te worden voor de verlenging van het rijbewijs. Daar wordt veel gebruik van gemaakt. Dit jaar zijn er 
op 11 zaterdagen keuringen uitgevoerd door twee artsen. In totaal hebben daar 277 HEVO-leden aan 
deelgenomen. Die leden waren allemaal heel positief over deze mogelijkheid.

Een andere belangrijke loot aan ons ledenvoordeel is het RepairCafé. Dat bestond in 2023 vijf jaar. Steeds 
meer mensen weten het te vinden. Het was dit jaar 20 keer open en kreeg 241 artikelen aangeboden. 
Daarvan konden er 173 ofwel 72% gerepareerd worden. Er is een toename van speciale artikelen, zoals: 
audioapparatuur, elektrisch handgereedschap, keukenapparatuur, koffiezetapparaten en verlichting. 
Helaas zijn daar soms ook vervuilde apparaten bij. Die worden uiteraard geweigerd.

De nieuwste tak van ledenvoordeel is de klussendienst. Deze is in het verslagjaar voorbereid en op 1 
februari 2024 van start gegaan met een dozijn vrijwilligers. Onder het motto ‘HEVO-leden helpen HEVO-
leden’ is een klussendienst opgericht. Vrijwilligers helpen daarbij HEVO-leden met eenvoudige klussen. 
Klussen die maximaal 4 uur in beslag nemen. Voorwaarde is dus dat een aanvrager voor een klus HEVO-
lid moet zijn. Leeftijd en inkomen spelen geen rol. Lidmaatschap is bepalend om een klus uitgevoerd te 
krijgen. De dienst is gratis. Verdere informatie op de HEVO-website https://www.hevorosmalen.nl/klussen

Excursies       Aantal
     deelnemers
Museum Slager          20
Begraafplaats Orthen         30
Provinciehuis Noord-Brabant        45
Zorgpark Vught (2x)          30
Zwanenbroedershuis          15
Stadswandeling ‘s-Hertogenbosch        10
Jeroen Bosch Art Centre          9

Cursussen
Gretha Goetz:           10 
Poëzie cursus (overloop 2022)
Carla van Bree:           30 
Kijken naar Kunst (4x)  
Cees  Hollenberg:           30 
muziekcursus (3x)
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5. COMMUNICATIE
HEVO groeit en groeit en daarmee is goede communicatie extra belangrijk geworden. Het gaat dan zowel 
om de interne communicatie als om de communicatie naar buiten. We zijn blij dat we bij HEVO een stevig 
team van mensen hebben die daar op professionele wijze voor zorgen. 

De dagelijkse actuele zaken en informatie over activiteiten staan op de HEVO-website. De website wordt 
gemiddeld door 500 mensen per week bezocht. Iedere vrijdag komt de HEVO-Nieuwsbrief in de inbox 
van ruim 2.200 leden. Onze facebookpagina kent ruim 500 ‘leden’. HEVO-Magazine komt 6x per jaar uit 
en wordt door een grote groep vrijwilligers op ruim 2.600 adressen bezorgd. In ons blad krijgen, naast 
de verenigingszaken, allerlei thema’s die voor ouderen interessant zijn een plaats. HEVO-Magazine is er 
vooral voor achtergrondverhalen en verdieping in thema’s. 

Ook de werkgroep Beeld en Geluid is actief met de opnames van allerlei HEVO-activiteiten en onderwerpen. 
De films zijn te zien via de website. 

Door onze huisstijl zijn alle brochures, posters en ander drukwerk direct herkenbaar als een HEVO-
publicatie. Die huisstijl is ook doorgetrokken naar website en nieuwsbrief. In 2023 zijn nieuwe brochures 
voor de commissie Omzien, de Seniorenwijzer en de HEVO-huiskamer gemaakt. De belangrijkste publicatie 
is toch wel de activiteitenbrochure: een handige gids en naslagwerk waarin vrijwel alle activiteiten en 
evenementen zijn te vinden.  

Ook met de lokale media hebben we goede contacten. Zij helpen ons om ook zichtbaar te zijn voor een 
breder publiek. Regelmatig staan er stukken over Seniorenvereniging HEVO Rosmalen en haar activiteiten 
in bijvoorbeeld de Bossche Omroep, Maggezien en de Rosbode.

6. REISCOMMISSIE
Naast de voorbereiding van een divers programma zijn we bezig geweest met organisatorische 
aanpassingen zoals de werkwijze om te komen tot een mooi aanbod van reizen en dagtochten, 
taakverdeling en verantwoordelijkheden binnen de commissie en bij de reizen/dagtochten.

Programma.
Ter voorbereiding op het reisjaar 2023 is een enquête gehouden onder de leden van HEVO. 
Aan de hand van de wensen die voortvloeiden uit de enquête is een gevarieerd jaarprogramma van 
dagtochten en meerdaagse reizen opgesteld. Door omstandigheden konden we daar pas laat mee 
beginnen. Uitgangspunt was en is dat HEVO geen reisorganisator is. Maar in tegenstelling tot voorgaande 
jaren zijn we wel meer invloed gaan uitoefenen op de inhoud van het programma met behoud van de 
eindverantwoordelijkheid van de reisorganisator. 

Bij de samenstelling van de dagtochten en meerdaagse reizen bleek dat na de coronatijd de kosten 
aanmerkelijk hoger waren dan daarvoor. Om deelname aan activiteiten van clubs en deelname aan reizen 
en dagtochten voor iedereen betaalbaar te houden heeft het bestuur van HEVO een participatiefonds 
ingesteld. Op dit fonds kan door minderdraagkrachtige leden een beroep worden gedaan voor een 
tegemoetkoming in de kosten. 

Van het reisaanbod is een folder gemaakt die kon worden afgehaald in De Ontmoeting. Daarnaast stond 
het programma op de HEVO-website en werd in de HEVO-nieuwsbrief aandacht gevraagd voor specifieke 
reizen. Incidenteel is (met succes, zoals bij de reis naar Friesland) een artikel geplaatst in de Bossche 
Omroep. 
Voor extra aandacht in geval de respons achter bleef bij het minimum aantal vereiste deelnemers voor 
een dagtocht/meerdaagse reis is gewerkt met posters.

Helaas kon een aantal voorgenomen dagtochten niet doorgaan vanwege gebrek aan belangstelling. 
Soms hebben we het programma van een dagtocht moeten wijzigen. Bij culturele reizen liepen we tegen 
het probleem aan dat gewerkt wordt met tijdslots op de locatie met een beperkt aantal bezoekers en 
verplichte individuele aanmelding (reisorganisatie kan geen tijdsblok claimen). Bij de reis naar de Baltische 
Staten is, omdat HEVO niet het benodigde aantal deelnemers had, ruimte gegeven aan derden om in te 
schrijven. Voor de riviercruise -bij wijze van experiment om te zien of dit aanslaat- is ingeschreven op 
een reis van een reisorganisator. 
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Dagtochten en meerdaagse reizen

Dagtocht/reis      Aantal 
     deelnemers 
Musical Tina Turner          38 
Opera Gala Concertgebouw         20 
Lady’s Day Boskoop          41 
Belgische Ardennen          61 
Tentoonstelling Juliana,       afgelast
Nieuwe Kerk A’dam  
Tentoonstelling Vermeer,       afgelast
Rijksmuseum A’dam  
Ontdekkingstocht Vermeer, Delft        40
Musical Les Misérables         37 
Kampen        afgelast 
Keringhuis / Westlandmuseum     afgelast  

Voorafgaand aan het bezoek aan de Hindoetempel is in De Ontmoeting een voor iedereen toegankelijke 
en drukbezochte lezing gehouden over het Hindoeïsme. 

We hebben samenwerking gezocht met BrabantZorg. Voor deelname aan de reizen van HEVO is een 
redelijke mate van mobiliteit nodig. Dat maakt deelname voor een aantal leden onmogelijk. BrabantZorg 
biedt voor deze doelgroep aangepaste reizen.

Organisatie
De reiscommissie heeft zich gebogen over de algemene voorwaarden van HEVO voor de reizen. 
Geconstateerd was dat die niet meer up-to-date waren, niet altijd even duidelijk en bovendien niet 
voldoende inzichtelijk maakten waar de verantwoordelijkheden (reisorganisatie in relatie tot HEVO 
en andersom) liggen. Er is gekozen voor een onderscheid tussen algemene bepalingen dagreizen en 
algemene bepalingen meerdaagse reizen. De nieuwe bepalingen zijn eind 2023 ter fiattering voorgelegd 
aan het HEVO-bestuur.

Financiën
Na aftrek van alle kosten resulteert een positief resultaat van Є 1.185,00. Dit is toegevoegd aan de 
reserve Reizen.

Dagtocht/reis               Aantal 
    deelnemers
Zomerreis Duitsland     afgelast
Riviercruise          34
Cobramuseum                   33
Baltische Staten         17
Schotland,           9 
Royal Military Tattoo 
Kevelaer en Arcen         36
Hidoetempel Sewa Dhaam,        41 
Den Haag 
Friesland, Hindelopen        43
Carmina Burana         15
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Exploitatierekening  2023

met vergelijkende cijfers 2022 en begroting 2023

Realisatie Begroting Realisatie
2023 2023 2022

BATEN
Ledencontributie HEVO 84.563,68    78.300,00    74.711,25    
Subsidie gemeente 39.606,00    37.250,00    37.363,69    
Aanvullend gemeente -                     -                     12.200,00    
Stg. Zorg en Welzijn 1.200,00       -                     2.750,00       
Stg. Ouderenvoorziening Rosmalen 700,00            700,00            700,00            
Verkopen bar 59.657,77    58.000,00    48.109,95    
Advertentie inkomsten 985,00            1.800,00       1.020,00       
Donateurs 2.111,28       100,00            100,00            
Sponsorbijdragen 3.411,18       2.500,00       2.623,87       
Overige baten 17,60               -                     13,20               
Rentebaten 1.974,44       -                     10,00               

194.226,95 178.650,00 179.601,96 
LASTEN
Gebouwgebonden kosten 91.803,09    79.800,00    62.290,44    
Kosten bar 36.743,28    31.000,00    31.625,91    
Organisatiekosten 23.620,10    24.100,00    19.427,10    
Bijdragen aan clubs 2.352,93       4.000,00       2.381,25       
Communicatiekosten 17.997,53    18.000,00    22.772,11    
Commissie evenementen 11.984,03    10.000,00    11.324,62    
Commissie reizen -                     -                     -                     
Commissie cultuur -28,23             2.500,00       1.317,90       
Commissie zingeving 1.030,70       500,00            1.298,66       
Commissie activiteiten 29,37               3.000,00       1.123,64       
Commissie coll. belangenbehartiging -                     1.150,00       -                     
Commissie sponsoring -562,23          100,00            -612,07          
Commissie omzien -647,79          1.500,00       1.101,06       
Subsidie naar projecten 2.200,00       -                     21.650,00    
Dotatie voorziening groot onderhoud 3.000,00       3.000,00       3.000,00       

189.522,78 178.650,00 178.700,62 

Resultaat 4.704,17       -                     901,34            
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Toelichting op de jaarrekening 2023. 
 
 
Het jaar 2023 was eindelijk weer een normaal jaar zonder pandemie, het hele jaar gewoon open. In 2023 
zijn we in een razend tempo naar 3.000 leden gegaan. Maandelijks konden we 40 á 45 nieuwe leden 
inschrijven, natuurlijk zijn er ook leden gestopt.  
 
Van de Gemeente ’s-Hertogenbosch hebben we eind 2022 € 12.200 extra subsidie gekregen om gratis 
activiteiten te organiseren voor onze leden. Dit bedrag is in 2022 natuurlijk niet helemaal opgemaakt, het 
restant was zodoende nog beschikbaar voor 2023, dit is inmiddels helemaal verbruikt. 
  
Balans 2023 
Voorraad bar is eind 2023 opgenomen. Debiteuren bevat nog niet betaalde rekeningen per balansdatum. 
Liquide middelen betreft het geld in kas en op de banken. 
 
Onder Eigen Vermogen is het resultaat over 2023 opgenomen. Het voorstel is dit toe te voegen aan de 
Algemene reserve van de vereniging.  De Algemene reserve wordt dan € 61.302. In het bestuur is 
besloten dat de Algemene reserve van de vereniging ca. € 20,- per lid moet omvatten, met ruim 3.000 
leden voldoen we hieraan. De bestemmingsreserve reizen is gelijk aan het bedrag op de bankrekening, dit 
wordt niet meegenomen in de exploitatie. 
De voorziening groot onderhoud is opgehoogd met de jaarlijkse dotatie € 3.000. De Ontmoeting is 
geschilderd en de airco in de bar is vervangen uit deze voorziening.   
De voorziening inventaris is opgehoogd met de jaarlijkse dotaties in totaal € 15.000. 
Voor deze voorziening hebben we een aparte investeringsbegroting voor de komende 10 jaar, waarmee 
zichtbaar is welke duurzame middelen er vervangen moeten worden en in welk jaar.  
In 2023 hebben we 56 zonnepanelen laten plaatsen voor totaal € 25.000, tevens zijn er 2 laptops en 1 tv 
vervangen voor € 1.952. In de nieuwe ruimten in Alexanderven waren ook investeringen nodig voor totaal 
per saldo € 29.998. Hiermee wordt de voorziening per eind 2023 € 80.160. 
De voorziening biljarts is opgehoogd met de bijdragen van de biljartclubs, daarmee worden de kosten van 
nieuwe lakens, biljartballen en krijtjes betaald.  
De verplichting aan clubs is het bedrag van de bankrekeningen van de clubs, zodat deze bedragen niet in 
de exploitatie worden meegenomen. 
Onder fondsen hebben we het participatiefonds. In 2023 werd door onze leden drie maal een geslaagd 
beroep gedaan op het participatiefonds. Het participatiefonds keerde aan deze drie aanvragers in totaal 
€ 282 uit. Een drietal leden heeft in totaal € 550 aan het participatiefonds gedoneerd.  
Stichting Ouderenzorg Rosmalen is opgeheven en heeft het positieve saldo aan HEVO overgemaakt met 
de restrictie dat hieruit jaarlijks € 700,- wordt gebruikt voor de kerstattenties voor zieke HEVO-leden. 
Een aantal clubs laat de financiën via de hoofdrekening van HEVO voeren; dit staat in een rekening 
courant verhouding en zit ook niet in de exploitatie. 
Crediteuren zijn nog te betalen rekeningen over 2023 op balansdatum.  
Nog te betalen/vooruit ontvangen betreft een bijdrage van de RABO bank € 3.216 voor de keuken van de 
huiskamer, de vooruit ontvangen subsidie eerste kwartaal 2024 € 10.713 en de bankkosten december. 
 
 
Exploitatierekening 2023 
In dit jaar zijn we boven de 3.000 leden gestegen, maar omdat nieuwe leden die in de loop van het jaar 
lid worden in verhouding een deel van de jaarcontributie betalen is het bedrag contributie wat lager dan 
3.000 x € 29 , maar wel hoger dan de begrootte 2.700 leden. 
De subsidie is in 2023 hoger dan begroot, omdat het bedrag met presenteren van de begroting nog niet 
bekend was. 
Van Stichting Zorg en Welzijn ontvingen we € 1.200 als bijdrage voor de huur Alexanderven en de 
Stichting Ouderenvoorziening Rosmalen wordt onder balans omschreven. 
De baromzet is hoger dan begroot, advertentie inkomsten loopt terug, terwijl we aardig wat donateurs 
hebben. Hierbij wordt spontaan door kinderen van een overleden lid een bedrag van € 500 uit de erfenis 
geschonken, omdat hun ouders zo veel plezier aan HEVO hebben beleefd. 
De sponsorbijdrage bevat de RABO clubsupport en sinds jaren hebben we weer rente gekregen op onze 
spaarrekeningen. 
 
Om de exploitatierekening overzichtelijk en dus op een A4-tje te presenteren, zijn veel kostenposten in 
bepaalde rubrieken als een totaal gerubriceerd.  
Om dit duidelijk te maken volgen hierna de specificaties van grotere posten. 
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Gebouw gebonden kosten 
 

Realisatie 
2023 

Begroting 
2023 

Realisatie 
2022 

Huur de Ontmoeting 38.713,62 38.400 27.267,24 
Energie en water 8.886,72 12.500 8.138,70 
Energiebelasting retour -1.275,00 -1.800 -1.869,00 
Telefoon en internet 2.134,74 2.000 1.837,56 
Verzekeringen 814,03 750 505,44 
Belastingen 2.115,83 2.200 2.116,54 
Schoonmaak 28.369,63 13.000 12.076,40 
Schoonmaakmiddelen 2.412,04 1.500 1.158,99 
Afvalcontainer 1.048,32 1.000 957,84 
Onderhoud installaties 1.412,90 1.250 982,12 
Onderhoud overige 1.167,79 1.000 1.465,98 
Opbrengsten verhuur -2.814,14 -1.000 -1.062,50 
Overige huisvestingskosten 316,61   500 215,13   
Dotatie voorziening 8.500,00 8.500 8.500,00 
    
Totaal 91.803,09 79.800 62.290,44 

 
Energie is een stuk lager dan begroot, door zonnepanelen en omdat we tot augustus gebruik konden 
maken van een 3 jarig energiecontract. Het grootste verschil met de begroting zijn de schoonmaakkosten. 
Het schoonmaakbedrijf was exorbitant gestegen met de prijzen, waardoor we zijn overgestapt op een 
ander, welke nog fors meer kost dan begroot. Dit heeft voornamelijk te maken met sterk gestegen 
personeelskosten en de toevoeging van de ruimten in Alexanderven. 
 
Organisatiekosten 
 

Realisatie  
2023 

Begroting 
2023 

Realisatie  
2022 

Administratiekosten 769,57 750 711,48 
Ledenadministratie 914,22 300            222,12 
Buma 1.282,03 1.200 1.062,28 
Drukwerk en kopieerkosten 3.716,01 3.500 3.211,01 
Kantoorartikelen 807,08 1.000 838,62 
Portikosten 812,89 1.300 1.607,64 
Recepties en bijeenkomsten 1.581,15 3.000 231,71 
Vrijwilligerskosten 4.145,35 5.000 4.079,40 
Representatie 1.047,37 750 504,59 
Vergaderkosten 1.084,04 1.000 660,20 
Reis- en verblijfskosten 396,45 400 464,14 
Bankkosten 5.038,05 3.400 3.750,27 
Overige organisatiekosten 25,89 500 83,64 
Dotatie voorziening 2.000,00 2.000 2.000,00 
    
Totaal 23.620,10 24.100 19.427,10 

 
Het totaal van de organisatiekosten is onder de begroting gebleven. Wel zien we een forse stijging van de 
bankkosten. 
 
Eind februari zijn de vier leden van de kascontrolecommissie bij mij op bezoek geweest. Alle vragen heb 
ik kunnen beantwoorden. Een goedkeurende verklaring van de kascontrolecommissie is in dit boekje 
opgenomen. Tijdens de ALV moet de jaarrekening 2023 door de leden definitief goedgekeurd worden. 
Tevens moeten de leden akkoord gaan met de toevoeging van het resultaat aan de Algemene reserve. 
 
 
Ton van de Liefvoort - penningmeester 
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